



Jim Quarles, Musée du ski des Laurentides – Laurentian Ski Museum

Jim Quarles (1933-2008), Intronisé en 1997.

Passionné de ski, Jim Quarles fut membre de l'Équipe universitaire de Bishop puis membre de l'Équipe nationale de ski, avant de devenir le plus grand détaillant et importateur en ski de fond et alpin en Amérique du Nord. Tout d'abord skieur alpin convaincu, il se convertit graduellement au ski de fond pour en devenir un mordue. Il participe au Marathon canadien de ski plus de 20 fois, se méritant même la médaille Coureur des bois argent ainsi que le trophée des vétérans. Il remporte aussi plusieurs épreuves de ski de fond chez les 60 ans et plus, entre autres, la Loppet Trans-Laurentienne, la Classique Peter Austin, le Triathlon d'hiver de Mont Tremblant et le Festival du ski de Mont Tremblant.

Jim Quarles (1933-2008), Inducted in 1997

Jim Quarles was a member of the Bishops University Ski Team then member of the National Ski Team before becoming the biggest retailer of cross-country and alpine skis in North America. A dedicated alpine skier, he slowly converted to cross-country and became a huge fan! He participated in the Canadian Ski Marathon over 20 times, winning the "Coureur des bois" silver medal and the Veterans' trophy. He also won many cross-country races in the "over-60" category; among others, the trans-laurentian loppet, the Peter Austin Classic, the winter triathlon of Mont Tremblant and the ski Festival of Mont Tremblant.